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Dette er skoleveien til mine to små i 1 og 5 klasse. 

 

Det er fullstendig uforsvarlig og uaktuelt å sende ungene gående denne veien .  

 

I  langt over ett halvt år nå har vi kjørt denne veien og ofte oppleves det som om det er med 

livet som innsats. Spesielt pga forholdene i krysset med uoversiktelig vei og 

maskiner/lastebiler .  

 

Jeg har punktert 3 ganger siden arbeidet startet b.l.a pga små stålpigger i veien etter 

fjellsikringen på høyreside fra krysset mot barnehagen. Skiftet hjullager pga slag da det er 

umulig å kjøre denne strekningen som ser mer ut som en kuleløype enn en vei.  

 

Er det noen som i det hele tatt kan si noe som helst om hvordan vi skal og hvor lenge vi 

skal  måtte forholde oss til dette ?  

Vedlagt bilde fra i dag som også viser skjæringen der avkuttede stålstrenger fra nettet på 

fjellet  der lå strødd i hele veien april/mai 2019.  

 

Mvh Cecilie Brandt  

 
Sendt fra min Samsung Galaxy-smarttelefon. 


